
Geachte leden van de Commissie Ontwikkeling 

Vanavond staat op de agenda van uw Commissie het onderwerp: Centrum Schalkwijk  - Ontwerp 

Stedenbouwkundig Programma van Eisen voor herontwikkeling fase 2, met als bijlage 2 in de stukken 

het Haalbaarheidsonderzoek Bibliotheek Schalkwijk. Met name over deze bijlage wil ik, namens 

SCAS, uw aandacht vragen voor enkele bijzonder belangrijke aspecten voor Schalkwijk. 

Allereerst dit (voor eventuele nieuwe commissieleden): SCAS staat voor Stichting Culturele 

Activiteiten Schalkwijk en ik ben – mede vanuit mijn functie van wijkraadsvoorzitter Molenwijk – 

betrokken bij deze Stichting als lid van het bestuur. SCAS bestaat sinds 2015. 

SCAS organiseert met grote regelmaat (die overigens in de afgelopen Coronatijd uiteraard wat 

minder was) culturele activiteiten in Schalkwijk. Tot vóór de Corona waren dat elke 4 weken 

optredens van artiesten (of artiesten in de dop) in het Centrum Schalkwijk, regelmatige  klassieke 

optredens in de kerk aan de Frankrijklaan en SCAS organiseerde Schalkwijk aan Zee. Een evenement 

dat gelukkig dit jaar ook weer zal gaan plaatsvinden in het Molenplaspark. 

Waarom doet SCAS dit? Omdat wij vinden dat cultuur een onmisbaar element in onze samenleving 

is. Wij willen allerlei vormen van cultuur toegankelijker maken voor alle bewoners van Schalkwijk 

omdat wij dit als een middel zien om mensen samen te brengen. Wij richten ons op een zo groot 

mogelijk publiek. 

Nu het Haalbaarheidsonderzoek. Als de bibliotheek een nieuwe huisvesting zou gaan vinden in het 

Centrum Schalkwijk, wat wij als SCAS van harte ondersteunen, zien wij veel nieuwe mogelijkheden in 

het huidige gebouw van de bibliotheek aan het Fie Carelsenplein, dat dan beschikbaar komt. We 

denken dan bij voorbeeld aan het huisvesten van kunstenaars, die momenteel een onderkomen 

hebben in TP2 (dat gesloopt gaat worden), maar ook aan de Wereld Muziekschool, die een contract 

heeft voor een pand in het Centrum Schalkwijk voor 5 jaar. Maar uiteraard ook voor vele nieuwe 

culturele ontwikkelingen. Zaken waar een stadsdeel van straks 40.000 inwoners eigenlijk gewoon 

recht op heeft.  

Kortom: SCAS juicht het toe dat de bibliotheek gaat verhuizen, omdat die dan in een modern gebouw 

gehuisvest zal zijn dat beter zichtbaar is voor de bewoners. En SCAS heeft dus ideeën voor het 

gebruiken van de vrijkomende ruimte van de huidige bibliotheek voor het huisvesten van mensen en 

organisaties die culturele activiteiten ontplooien. Wij doen een beroep op uw meedenken met ons 

zich enorm ontwikkelende stadsdeel, om onze bewoners ook op cultureel gebied voldoende 

“voeding” te kunnen geven. 

Ik dank u voor uw aandacht. 


